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Zapytanie 

 

w sprawie: zapobieżenia zalewaniu ul. Zimna Woda    

 

 

W związku z interwencją  mieszkańców zwracam się z pytaniem czy i kiedy zostaną podjęte 

działania służące zapobieganiu zalewania ul. Zimna Woda w rejonie jej wlotu do ul. Aleksandrowskiej? 

Po ostatnich deszczach na tym terenie po raz kolejny stała woda, która wręcz utrudniała przejazd, a 

przejście prawie uniemożliwiała. W opinii mieszkańców przyczyną jest zarośniecie  pobliskiego 

koryta rzeki Zimna Woda. Dlatego proszę o odpowiedz jakie działania zostaną podjęte , by temu 

zapobiec. A może jest inna przyczyna zalewania tego miejsca.  
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